
آرمان ملی: باشگاه فاینورد به طور رسمی اعلام کرد که بند 
تمدید یک ساله قرارداد بال ایرانی اش را فعال نخواهد کرد از 
این رو صحبت های مختلفی در مورد حضور جهانبخش به 

گوش می رسد؟
  استقلال 

که  گفت  مدیر برنامه های بال ایرانی تیم فاینورد هلند 
جهانبخش به دنبال ادامه حضور در فوتبال اروپا است. دیماه 
سال گذشته امیر هاشمی مقدم درباره حضور جهانبخش 
در لیست مدنظر نکونام برای پیوستن به استقلال به تسنیم 
کره ای از جانب باشگاه استقلال با من نشده است.  گفت: مذا
تمرکز علیرضا در حال حاضر صددرصد روی همراهی تیم ملی 
در جام ملت های آسیا 2023 است و در رده باشگاهی هم تنها 
روی فاینورد تمرکز دارد. مدیر برنامه های علیرضا جهانبخش 
و مدرس رسمی فیفا در هلند، درباره آینده حرفه ای این 
بازیکن که قرارداد فعلی اش با باشگاه فاینورد در پایان فصل 
جاری منقضی می شود، اظهار داشت: علیرضا به دنبال این 
است که فصل را با فاینورد به پایان برساند و پس از آن هم 
خواهیم دید چه می شود، اما جهانبخش قصد دارد همچنان 
در خارج از ایران به فوتبالش ادامه دهد و فوتبال اروپا اولویت 

او خواهد بود. 

 جام ملت ها 
تیم ملی کشورمان در جام ملتهای آسیا نتوانست به فینال 
برسد. علیرضا جهانبخش، هافبک تیم ملی فوتبال در مصاحبه 
با کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره بازی با ژاپن گفت: هر لحظه 
آن لذت بود، به عنوان نسل فعلی فوتبال، تجربیات زیادی در 
جام جهانی و... داشته ایم تا شادی را به مردم هدیه بدهیم، اما 
بازی با ژاپن متفاوت بود و مقابل تیمی قرار گرفتیم که همه آنها 
را مدعی اول جام می دانستند. قبل از مسابقه حس خواستن 
و قدرت را در چشم بچه ها دیدم و به همدیگر منتقل کردیم و 
این به من، به عنوان کاپیتان تیم، یک اعتماد به نفس داد که 
می توانیم کارهای بزرگ انجام بدهیم. وی افزود: حتی در ایران 
هم قبل از بازی خیلی ها فکر نمی کردند که ما چنین عملکردی 
داشته باشیم اما ما نشان دادیم که چقدر حس خواستن در 
بچه ها هست و این سبب شد تا نتیجه بگیریم. هنوز مسیر 
طولانی داریم. دو بازی دیگر باقی مانده است و بازی با قطر 
خیلی سخت است. با تمام وجود و حسی که از مردم گرفته ایم 
مقابل قطر به میدان خواهیم رفت تا یک نتیجه خوب بگیریم. 
جهانبخش در ادامه درباره عملکرد تیم ملی در جام ملت ها، 
یادآور شد: تورنمنت را خیلی خوب شروع کردیم و سعی کردیم 
بازی به بازی بهتر شویم. تنها در بازی با هنگ کنگ عملکرد 
خوبی نداشتم اما در سه بازی دیگر قبل از رویارویی با ژاپن 
خیلی خوب بازی کردیم. بهترین عملکرد ما در جام ملت ها از 

نظر فردی و گروهی مقابل ژاپن بود. 

 آرزوی سال جدید 
علیرضا جهانبخش در مصاف تیم ملی مقابل ترکمنستان 
گر آخرین تمرین تیم ملی  غایب بود. مهاجم فاینورد که تماشا
بود، گفت وگویی کوتاه در ورزشگاه آزادی داشت و اینطور 
حرف هایش را با تبریک سال جدید آغاز کرد: سال نو را تبریک 
می گویم. امیدوارم سال جدید سالی پر از شادی و سلامتی 
باشد. دلتان شاد و امیدوارم همیشه لبخند را روی لب مردم 

عزیزمان ببینیم. 
او ادامه داد: قطعا ما به عنوان مجموعه تیم ملی فوتبال در 
سال پیش رو تمام تلاش مان را می کنیم، مثل تمام لحظات 
مهم سال های گذشته، بتوانیم دل شما را شاد کنیم و لبخند 
به صورت تان بیاوریم. کاپیتان تیم ملی در پایان اضافه کرد: در 
سال جدید برای ما هم دعا کنید تا به امید خدا به موفقیت ها 

ادامه بدهیم. آرزوی بهترین ها را برای شما دارم. 

 پایان همکاری؟
باشگاه فاینورد به طور رسمی اعلام کرد که بند تمدید یک 
ساله قرارداد بال ایرانی اش را فعال نخواهد کرد. باشگاه فاینورد 
با انتشار بیانیه ای وضعیت آینده حرفه ای علیرضا جهانبخش 

را تشریح کرد. 
این بال ایرانی قرارداد فعلی اش با این باشگاه هلندی در 
پایان فصل جاری منقضی می شود و در قرارداد او بند تمدید 

 14 که  یک ساله وجود دارد. در این بیانیه 
فروردین ماه سال جاری منتشر شده 

آمده که این باشگاه هلندی بند 
تمدید یک ساله قرارداد دو بازیکن 
خود یعنی علیرضا جهانبخش و 

کوستاس لامپرو را تمدید نخواهد 
کرد و این موضوع را به اطلاع آنها 
کید کرد  رسانده است. فاینورد اما تأ

که فسخ رسمی قرارداد یا خودداری 
کردن بند تمدید قرارداد  از فعال 

همیشه به معنای پایان همکاری 
نیست و این باشگاه ممکن است 

با  قرارداد جدیدی  برای عقد 
این دست بازیکنان برای فصل 
شود.  کره  مذا وارد  آینده، 
طبق توافق باشگاه فاینورد با 
جهانبخش و دیگر بازیکنانی 

که قراردادشان در پایان فصل 
این  می شود،  منقضی  جاری 

باشگاه باید تا تاریح یکم آوریل 
)13 فروردین( به طور رسمی به آنها 

اعلام می کرد که قصدی برای فعال 

کردن بند تمدید یک ساله قراردادشان ندارد و همین کار را هم 
کرد. جهانبخش 30 ساله که مصدومیت اخیر خود را پشت سر 
کنون در 99  گذاشته و آماده بازگشت به ترکیب فاینورد است، تا
بازی برای فاینورد به میدان رفته و آمار 17 گل زده و 15 پاس گل 
را از خود بر جای گذاشته است. او که سومین فصل حضورش 
در فاینورد را سپری می کند، به خاطر مصدومیت هایی که 
داشته این فصل تنها در 16 بازی برای این تیم به میدان رفته و 
آمار یک گل  زده و یک پاس گل را از خود برجای گذاشته است. 

 پیشنهاد 
کس پیشنهاد  یک سایت ورزشی کشور هلند به باشگاه آژا
اقدام  ایران  فوتبال  تیم ملی  کاپیتان  جذب  برای  کرد 
کند. سایت بین المللی »OneFootball« به نقل از سایت 
»SciSports« هلند در مورد وضعیت نقل وانتقالاتی باشگاه 
کس باید به صورت  کس در تابستان سال 2024 نوشت: آژا آژا
جدی جدایی استیون برگیس در تابستان را در نظر داشته 
باشد. این مهاجم 32 ساله هلندی مورد توجه بشیکتاش 
کنون پیشنهاد ابتدایی خود را  قرار گرفته و باشگاه ترکیه ای تا
برای جذب این بازیکن ارائه کرده است. در صورتی که برگیس 
کس جدا شود، این باشگاه می تواند علیرضا  در تابستان 2024 از آژا
جهانبخش را به عنوان جایگزین او به صورت رایگان به خدمت 

بگیرد. 
کس مطابقت دارد و  جهانبخش به خوبی با سبک بازی آژا
می تواند به عنوان یک وینگر راست به میدان برود. جهانبخش 
و برگیس سبک بازی دقیقاً مشابهی دارند و جهانبخش می تواند 
کس کمک کند. قرارداد  بازیکنی باشد که در کوتاه مدت به آژا
مهاجم فاینورد با این باشگاه رو به پایان است و جهانبخش 
می تواند دنبال تیم جدیدی باشد. این بازیکن ایرانی جایی در 
برنامه های فاینورد ندارد و آرنه اسلات سرمربی فاینورد، 
در پُست جهانبخش به بارت نیوکوپ فرصت 

بازی می دهد. 
از  یکی  کنون  ا جهانبخش 
بهترین بازیکنان در آمستردام 
نخواهد بود و شاید روی 
کاغذ بازیکنی نباشد که 
کس باشد.  موردنیاز آژا
این  ورود  حال  این  با 
دیگری  امتیاز  بازیکن 
خواهد داشت. جهانبخش 
می تواند بازیکنی تعویضی باشد 
یا نقش مشاور را برای بازیکنان 
جوان ایفا کند. جذب این بازیکن 
به سود رشد بازیکنان جوانی چون میکا 

گودتس خواهد بود. 
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فاینورد با علیرضا تمدید نمی کند

مقصد بعدی جهانبخش کجاست؟

مسیسهامداراینترمیامیمیشود؟ 
ستاره آرژانتینی تیم فوتبال اینتر میامی از این 
فرصت برخودار است که به فهرست سهامداران 
این تیم اضافه شود. به گزارش نشریه سان؛ لیونل 
مسی به موجب بندی در قراردادش با باشگاه اینتر 
میامی، ممکن است به یکی از سهامداران این 
باشگاه تبدیل شود. در قراردادی که مسی سال 
گذشته با فلوریدایی ها بست و به موجب آن سالانه 
بالغ بر میلیون یورو حقوق می گیرد، گزینه ای دارد 
که به او اجازه می دهد بدون بوروکراسی های 
مرسوم و جلب نظر سایر سهامداران به سهامدار 
جدید این باشگاه تبدیل شود. نظیر چنین بندی 
در قرارداد دیوید بکام، ستاره پیشین لس آنجلس 
گلکسی و یکی از مالکان مشترک اینترمیامی نیز 
وجود داشت که مطابق آن ستاره انگلیسی پس 
از بازنشستگی اش می توانست با پرداخت تنها 
25 میلیون دلار مالک یکی از تیم های MLS شود 
و او از این فرصت برای خرید سهام اینتر میامی 
کرد. مسی اما با دارایی  یک میلیارد  استفاده 
قابل  بخش  که  پوندی اش  میلیارد  سیصد  و 
توجهی از آن را در ساختمان سازی سرمایه گذاری 
کرده است، این گزینه را در قراردادش دارد که 
کند  مستقیماً سهام تیم خودش را خریداری 
هرچند رقمی که برای این کار باید بپردازد مشخص 
فاش نشده است.  ستاره پیشین بارسلونا که پس از 
او هم تیمی های پیشین اش از جمله جوردی آلبا، 
سرخیو بوسکتس و لوئیس سوارس هم به اینتر 
میامی پیوستند، باعث افزایش بیش از دو برابر 
درآمد باشگاه تا حدود 100 میلیون یورو شده و این 
در حالیست که آنها تنها در نیمه دوم فصل گذشته 

برای اینتر میامی بازی کردند.

ویژه

اعضای تیم پرسپولیس برای اولین 
ماجراجویی خود در سال ۱۴۰۳ عازم 
فرودگاه شدند. کاروان پرسپولیس 
دیروز پس از انجام آخرین تمرین 
خود عازم فرودگاه شد تا با یک پرواز 
چارتر عازم سیرجان شوند. غایب 
بزرگ این سفر علیرضا بیرانوند، گلر 

مصدوم پرسپولیس است.

با گلزنی روز گذشته دی بروینه 
در سال 2۰2۴ روی ۱۴ گل تاثیر 
مستقیم داشته است؛ او ۳ 
گل زده و ۱۱ پاس گل ارسال 
کرده است. بازی دیروز مقابل 
کریستال پالاس هفتصدمین 
بازی حرفه ای دی بروینه در 

رده باشگاهی و ملی است.

در تصاویر منتشر شده مشخص 
است که بالوتلی در جریان گرم 
 ، یکنان دمیر اسپور باز کردن 
که از سوی هواداران  فندکی 
به سمت شان پرتاب شده را 
برمی دارد و وانمود به روشن کردن 
سیگار می کند و لبخند تحقیرآمیزی 

هم به آنها می زند  .

ت
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        سیگار   سفر آمادگی

گفتوگو

کارشناس  و  ابراهیم قاسمپور پیشکسوت 
کیفی  کشورمان در خصوص وضعیت  فوتبال 
رقابت های لیگ برتر و تیم ملی صحبت کرد. وی 
اعتقاد دارد تیم ملی می خواهد الان نسل عوض 
کند اما می بینیم که دست و پا شکسته نفراتی به 

تیم ملی دعوت شده اند
   ارزیابی شما از 2۱ هفته ای که از مسابقات 

لیگ برتر گذشته است چیست ؟
که چیز خاصی ندیدیم و مثل سالهای  ما 
گذشته فوتبال ما حساب و کتاب ندارد. فقط 
برخی تیم ها که بازیکنان بهتری خریدند عملکرد 
خوبی داشتند و بعضا در برخی بازی ها یکطرفه 
بازی می کنند. استقلال، پرسپولیس، سپاهان 
کتور نتایج خوبی گرفتند و انتظار می رفت  و ترا
فولاد هم با مهره هایی که جذب کرده نتایج 
بهتری بگیرد که این اتفاق رخ نداد ولی در مجموع 
کیفیت خاصی از تیم ها ندیدم. لیگ ما خالی از 
ستاره است، مثلا تیم ملی می خواهد الان نسل 
عوض کند اما می بینیم که دست و پا شکسته 
نفراتی به تیم ملی دعوت شده اند. همین حالا 
وحید امیری بهتر از بازیکنان جوان فوتبال ما 
بازی می کند یا حتی رامین رضاییان در این 
شرایط سنی وضعیت بهتری از بازیکنان جوان 
فوتبال ما دارد. این نشان می دهد لیگ ما پویا 
نیست و ستاره سازی صورت نمی گیرد که البته 
باید به مشکلات در بحث تیم های پایه هم 

اشاره کرد.
    با این شرایط باید به قلعه نویی حق داد که 

نمی تواند خیلی تیم ملی را تغییر بدهد!
تیم ملی می توانست زودتر از این ها ساختارش 
را عوض کند و آرام ارام بازیکنانی را به تیم اضافه 
خ نداده باید کم  کند ولی حالا که این اتفاق ر
کرد چون نمی شود تیم  کم تیم ملی را عوض 
ملی به یکباره تهی از بازیکنان شود. ما چه در 
رده ملی و چه در رده باشگاهی، در رده های 
پایه دچار مشکلات فراوان هستیم. مثلا همین 
فولاد و سپاهان با آن همه امکانات زیر ساختی 
کادمی به تیم  چند بازیکن در ابتدای فصل از آ
بزرگسالان خود اضافه می کنند؟ تیم ملی ما هم 
همینطور است. اصلا تیم های پایه ما الان چه 

وضعیتی دارند؟ کسی از آنها خبر دارد؟

قاسمپور:
لیگماخالی
ازستارهاست

لغوانتخاباتفدراسیون 
انجمنهایرزمی

ایسنا: مجمع انتخابات فدراسیون انجمن های 
ورزش های رزمی که قرار بود 26 فروردین برگزار 
شود، برای دومین بار به تعویق افتاد. مجمع 
انتخابات فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی 
براساس تاریخ پیشنهادی اعضای هیات رییسه 
فدراسیون و با موافقت وزارت ورزش و جوانان قرار 
بود 26 فروردین برگزار شود که زمان برگزاری آن برای 
دومین بار تغییر کرد. تاریخ جدید مجمع انتخابات 
این فدراسیون پس از تشکیل جلسه هیات رییسه 
فدراسیون مشخص خواهد شد. مجمع انتخاباتی 
فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی برای 
اولین بار قرار بود 7 بهمن 1402 برگزار شود که با 
اعتراض برخی کاندیداها و با تأیید وزارت ورزش و 
جوانان به تعویق افتاد.  هیات رئیسه فدراسیون 
انجمن های ورزش های رزمی 26 فروردین سال 
1403 را به عنوان تاریخ مجمع انتخاباتی این 
فدراسیون به وزارت ورزش و جوانان پیشنهاد و 
مورد موافقت قرار گرفته بود که برای دومین بار نیز 
زمان برگزاری مجمع انتخاباتی این فدراسیون به 
تعویق افتاد. فدراسیون انجمن های ورزش های 
رزمی پس از استعفای یوسف بهتری از ریاست، 
از 29 آذر گذشته با سرپرستی مجید زارعیان اداره 

می شود.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: پایان رأفت درباره وضعیت پرسپولیس در آستانه بازی 
برابر گل گهر سیرجان اظهار داشت: بعد از رفتن گل محمدی 
کسی انتظار نداشت پرسپولیس با اوسمار خوب نتیجه بگیرد، 
ولی خوشبختانه این مربی نتایج خوبی گرفت و پرسپولیس 
می تواند دوباره قهرمانی فصل گذشته را تکرار کند. فعلاً رقابت 
گر پرسپولیس در چند بازی  بین سه تیم ادامه دارد، ولی ا
حساس امتیاز از دست نمی داد الان با اختلاف شش هفت 
امتیاز صدرنشین بود. وی در مورد اینکه آیا اختلاف سه امتیازی 
با استقلال برای پرسپولیس قابل جبران است، تصریح کرد: در 
فوتبال هر اتفاقی ممکن است رخ دهد و شما دیدید که فصل 
گذشته سپاهان مقابل ملوان امتیاز از دست داد و پرسپولیس 
از این فرصت استفاده کرد. پرسپولیس 9 بازی مهم دیگر دارد 
گر غفلت کند جریمه خواهد شد. اختلاف سه  و باید بداند که ا
امتیازی با استقلال هم قابل جبران است ولی آنچه اهمیت دارد 
این است که پرسپولیس در بازی های بعدی راحت امتیاز ندهد. 

بیــنالمــلل
    یونایتد در آستانه بازی یکشنبه مقابل لیورپول، در رده 
ششم لیگ برتر قرار دارد و با 11 امتیاز کمتر از استون ویلای رده 
چهارمی، شانس کمی برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان دارد. در 
حالی که زمزمه های برکناری اریک تن هاخ بعد از دیدار با چلسی 
کید کرد قصد رفتن ندارد و روی کارش در  شنیده شد، این مربی تا
این تیم تمرکز کرده است. تن هاخ به اسکای اسپورت گفت: من 
هیچ شکی ندارم که در یونایتد خواهم ماند و فقط روی کارم تمرکز 
می کنم. واقعا دوست دارم اینجا باشم و از حضور در یونایتد لذت 
می برم. برای خودم این یک چالش است. درست است که نتایج 
آن طور که می خواستیم نبود اما مطمئنم که در مسیر درستی 
هستیم و به جایی که می خواهیم می رسیم. یکی از انتقاداتی که 
به یونایتد وارد می شود افت مارکوس رشفورد در این فصل بوده 
است. در دیدار با چلسی ملی پوش انگلیسی در دقیقه 66 جای 
راسموس هویلوند را گرفت و یونایتد 3 بر 2 پیش افتاد ولی کول 
پالمر در دقایق 100 و 101 گلزنی کرد و هر سه امتیاز را برای چلسی به 
دست آورد. پس از بازی، کلیپی در شبکه های اجتماعی منتشر 

شد که نشان می داد رشفورد در دقیقه ۸4 خسته شده 
و نمی توانست به خوبی بازیکن حریف را پرس 
کند. رشفورد فصل گذشته 30 گل برای یونایتد به 

ثمر رساند اما در این فصل در 37 بازی تنها ۸ 
گل به ثمر رسانده است. سرمربی هلندی با 

دفاع از عملکرد مهاجم تیمش افزود: فرم 
او در حال پیشرفت است و فکر 

می کنم او انگیزه زیادی دارد. او 
می خواهد گل بزند و می خواهد 

جام های زیادی با یونایتد کسب کند و ما 
هنوز در جام حذفی شانس قهرمان شدن 
داریم. رشفورد می خواهد برای حضور در 
لیگ قهرمانان اروپا بجنگد و یورو 2024 نیز 
در راه است، بنابراین با قاطعیت می گویم 
انگیزه او بالاست و کسی نمی تواند تعهدش 
را زیر سوال ببرد. دیلی میل همچنین 
کنون در حال  اعلام کرده تن هاخ از هم ا
رزرو هتل و تهیه برنامه های تمرینی 
یونایتد برای شروع فصل جدید است و 

اردوی پیش فصل است و به هیچ وجه 
به رفتن فکر نمی کند. 

نصرتی: استقلال شانس اول قهرمانی است 
کتور  محمد نصرتی مربی تیم فوتبال ترا
کید کرد، استقلال در حال حاضر نسبت  تأ
برای  بیشتری  شانس  مدعیان  دیگر  به 

قهرمانی دارد. 
   تساوی با سپاهان 

محمد نصرتی در گفت وگو با تسنیم، 
برابر  تیمش  خانگی  تساوی  درباره 
سپاهان گفت: قبل از هر چیزی باید 
در مورد جو ورزشگاه صحبت کنم که 

کتور  فوق العاده بود و هواداران ترا
یک روز تاریخی را رقم زدند. 

من تا به حال چنین جوی 
را تجربه نکرده بودم و کاش 
گرفتن  زمین مسابقه را با 
سه امتیاز ترک می کردیم. 

وی در ادامه افزود: در نیمه 
اول ما دو موقعیت داشتیم 

و سپاهان هم یک موقعیت 

دوم  نیمه  در  ولی  آورد،  دست  به  خوب 
کتور صاحب توپ و میدان بود. متأسفانه  ترا
از موقعیت ها خوب استفاده نکردیم و به 
گل نرسیدیم. تیم ما مستحق برد بود، ولی 
متأسفانه به حق مان نرسیدیم، این در حالی 
است که بازیکنان سپاهان هم قصد داشتند 
در لحظاتی از مسابقه به نوعی در بازی 

قفه  ایجاد کنند. داوری هم و
باید  ولی  بود،  خوب 
تلف شده  وقت های 

بیشتری گرفته می شد. 
کتور     نتایج ضعیف ترا

نصرتی راجع به نتایج ضعیف 
بالای  تیم های  برابر  کتور  ترا
کید کرد: خیلی ها زیاد  جدول تأ
به این موضوع می پردازند، ولی 
گر  در همین بازی با سپاهان ا
بدشانسی و کم دقتی ما نبود، 

قطعا سه امتیاز مهم بازی را می گرفتیم. در 
کتور  ضمن این را هم باید در نظر گرفت که ترا
در این فصل در زمینه بازیکن بیش از 16 
جابه جایی داشته و این اتفاق در سال های 
اخیر بی سابقه بوده است. وقتی تیمی با این 
همه تغییر مواجه می شود طبیعتاً ممکن 
است با چالش هایی مواجه شود، در ضمن 
بود.  نامناسب  فصل  ابتدای  در  ما  قرعه 
گر در هفته دهم با سپاهان یا پرسپولیس  ا
روبه رو می شدیم بدون شک شرایط برای 

کتور فرق می کرد.  ترا
   شانس قهرمانی؟

کتور در مورد اینکه  مربی تیم فوتبال ترا
آیا آنها شانسی برای قهرمان شدن دارند، 
تصریح کرد: در حال حاضر با صدر جدول 
با توجه به  امتیاز اختلاف داریم و  هفت 
تعداد بازی های باقیمانده، کارمان خیلی 
سخت است. تلاش می کنیم تا هفته آخر 

در کورس باشیم، در ضمن روی قهرمانی در 
جام حذفی هم حساب ویژه ای باز کرده ایم. 

   مدعیان 
نصرتی در پاسخ به این پرسش که کدام 
تیم در بین مدعیان شانس بیشتری برای 
قهرمانی دارد، گفت: فعلاً شانس استقلال 
به خاطر سبک بازی اش بیشتر است. آنها 
سخت گل می خوردند و دنبال بردهای یک 
بر صفر هستند و تا اینجا خوب کار کرده اند. 
استقلال روی کاغذ شانس اول قهرمانی است. 

   دیدار با آلومینیوم
برابر  کتور  ترا بعدی  بازی  درباره  وی 
ک خاطرنشان کرد: این درست  آلومینیوم ارا
است که در بازی رفت چهار گل به آنها زدیم، 
ولی آلومینیوم تیم خوب و باانگیزه ای است. 
ما با تفکرات و سبک بازی سرمربی حریف 
آشنا هستیم و امیدواریم با انجام یک بازی 

خوب سه امتیاز را بگیریم. 
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گل گهر سیرجان در هفته  تیم فوتبال پرسپولیس مقابل 
بیست ودوم لیگ برتر به میدان می رود. بازی با گل گهر اولین 
دیدار بعد از چند هفته تعطیلی است و امیدوارم بازیکنان 
پرسپولیس در دیدار با گل گهر بهترین بازی خودشان را به نمایش 
، بازیکنان پرسپولیس  بگذارند. قطعاً در تعطیلات لیگ برتر
تمرینات خوبی انجام داده اند و چند بازی دوستانه داشته اند 
تا آمادگی بدنی خودشان را حفظ کنند. ان شاءا... بازی با گل گهر 
گر قرار باشد پرسپولیس قهرمان شود، باید در 9 بازی  را ببرد، ا
باقی مانده خودش پیروز شود. پرسپولیس بازیکنان خوب 
زیادی دارد و می تواند تا آخر فصل نتایج خوبی به دست بیاورد. 
باید قبول کنیم که اوسمار بعد از اینکه هدایت پرسپولیس را بر 
عهده گرفت، عملکرد خوبی داشته و تغییر و تحول زیادی در تیم 
ایجاد کرده. با اینکه پرسپولیس در اردوی نیم فصل، بازی های 
دوستانه اش و حتی یک بازی ابتدای نیم فصل دوم مقابل 
ک را باخت، اما رفته رفته وضعیت تیم بهتر شد.  آلومینیوم در ارا
من قبلاً هم پیش بینی کرده بودم که پرسپولیس با اوسمار نتیجه 
خواهد گرفت، چون او کار را بلد است و مرد میدان است. درباره 
کتور و سپاهان در تبریز باید بگویم میلیارد ها تومان  بازی ترا
کتور داده اند، اما کیفیت  پول را به بازیکنان دو تیم سپاهان و ترا
فوتبال شان در حد روستا و لیگ محلات بود. در حالی که بازی 
بین دو روستا هیجان دارد و دو تیم روی دروازه هم موقعیت 
کتور و سپاهان  ایجاد می کنند، اما تنها مورد قابل احترام دیدار ترا
گران در ورزشگاه بود. باید دو تیم برای ارائه این بازی  حضور تماشا
گر  خجالت بکشند. بازی های لیگ انگلیس را که نگاه می کنیم، ا
اروپایی ها فوتبال بازی می کنند، فوتبالیست های ایرانی چکار 
می کنند؟ شاید به خاطر عید نوروز است که بازیکنان در تعطیلات 
کاری جز خوردن و خوابیدن انجام نداده اند. شرایط تیم ملی 
فوتبال ایران با امیر قلعه نویی بهتر شده، چون تیم ملی کسی را 
مثل قلعه نویی می خواست که سوار کار باشد. اعضای کادرفنی 
تیم ملی نیز نشان دادند به علم روز دنیا مسلط هستند. تیم ملی 
در هر دو دیدار با ترکمنستان خوب بازی کرد، اما ترکمنستانی ها 
در بازی برگشت خیلی بهتر از دیدار در تهران بازی کردند. امیدوارم 
این پیروزی ها ادامه دار باشد و با بازی های خوب به جام جهانی 
صعود کنند. قطعاً در بازی های آینده قلعه نویی به بازیکنان جوان 
فرصت بازی خواهد داد و نوبت به آن ها هم خواهد رسید. از این رو 
در اولین دیدار بعد از جام ملت های آسیا، قلعه نویی چند بازیکن 
قدیمی تر را خط زد و به مرور زمان جوان ترها را به تیم ملی دعوت 
خواهد کرد. چون قانون فوتبال این است که فوتبالیست های 

جوان جایگزین باتجربه تر ها می شوند. 

وحیدقلیچ
کارشناسفوتبال

جدایی لوکا مودریچ از رئال اعلام شد!
گهی جدایی لوکا مودریچ از رئال مادرید  آ
و مقصد بعدی فوق ستاره در روزنامه مارکا 
رزرو شد! این روزها همه منتظر روشن شدن 
آینده لوکا مودریچ هستند. مغز متفکر کروات 
هنوز تصمیمی قطعی در این مورد نگرفته، 
انتقال  برای  امروز  گرب  دیناموزا گرچه  ا
ج داد.  10 یک ابتکار جالب به خر شماره 
رئیس دینامو، میرکو بریشیچ، یک صفحه 
تبلیغاتی در نشریه مارکا رزرو کرده است که 
در آن احتمال انتقال لوکا به این باشگاه را 
پیش بینی می کند. در این تبلیغ یک پیراهن 
با شماره 10 و نام مودریچ به همراه هشتگ 
#tieneTodoElSentidoDelMundo )همه 
منطق دنیا را با خودش دارد( می بینید. 
ابتکار رئیس دینامو که مارکا را به عنوان تنها 
وسیله برای اجرای این انتقال انتخاب کرده، 
با هدف شرط بندی روی جذب بازیکن اهل 

زادار است که در سن 16 سالگی با باشگاه 
گرب قرارداد امضا کرد.  پس از دو انتقال به  زا
دیگر باشگاه های کرواسی، در سال 2004 به 
عضویت تیم اصلی دینامو درآمد و در مجموع 
4 فصل را در آن سپری کرد و با آن شش عنوان 
قهرمانی را به دست آورد که اولین موفقیت 
او در دوران حرفه ای بود. او از آنجا به مدت 
چهار فصل به تاتنهام رفت، قبل از اینکه در 
سال 2012 به رئال مادرید بپیوندد، جایی که 
مدت ها پیش، عنوان اسطوره باشگاه را به 
خود اختصاص داده است. مارکا می نویسد، 
گرب، لوکا  علی رغم این حرکت جالب دینامو زا
مودریچ همچنان برای آینده تصمیمی قطعی 
نگرفته است، جایی که همه گزینه ها را در این 
مقطع از فصل باز نگه داشته است.  شماره 
10 مادریدی ها هنوز تمدید قرارداد و ادامه 
حضور در این تیم را رد نمی کند، زیرا اعتقاد 

دارد، همچنان توان و کیفیت کمک به تیم 
، او پیشنهادات  آنچلوتی را دارد.  از سوی دیگر
آبدار فوتبال عربستان را نیز روی میز دارد 
بدون اینکه احتمال پیوستن به لیگ MLS را 
کنون  نیز فراموش کنیم. به همه این گزینه ها ا
یک  است،  شده  ملحق  نیز  گرب  دیناموزا
انتقال نوستالژیک که در حال حاضر نزدیک 
گزینه ها  به نظر نمی رسد و در مقابل دیگر 
شانس بالایی ندارد ولی در فوتبال همیشه 
می توان تصمیمات احساسی گرفت. ابتکار 
دینامو از طریق رئیس آن چیزی در مورد 
آینده مودریچ را قطعی نمی کند. انتخاب مارکا 
توسط باشگاه کروات البته تصادفی به نظر 
نمی رسد، زیرا تقریباً دو سال پیش، در ماه 
می 2022، این بازیکن بالاترین امتیاز را از این 
روزنامه به عنوان یک نماد و اسطوره دریافت 
کرد. جایزه "مارکا لیجند" برای به رسمیت 

شناختن حرفه ای که در آن زمان شامل دو 
مشخصه بود: جام های اروپایی با رئال مادرید 
و یک توپ طلا در سال 201۸.  چند روز بعد، 
لوکا مودریچ یک لیگ قهرمانان دیگر را نیز به 
ویترین افتخاراتش خود اضافه کرد، و رکوردی 
را تکمیل کرد که تعداد کمی از بازیکنان در 
جهان می توانند به آن افتخار کنند. تابستان 
گزاف  با وجود پیشنهاد  گذشته، مودریچ 
سنتی  باشگاه های  از  یکی  جده،  الاهلی 
عربستان، تصمیم به ادامه حضور در رئال 
مادرید گرفت. او از خیر پولی هنگفت به خاطر 
رئال گذشت با وجود اینکه می دانست امسال 
احتمالا جایگاه ثابتش را از دست خواهد داد. 
دو ماه تا پایان فصل مودریچ باید یک تصمیم 
منطقی برای آینده اش بگیرد، از نظر دینامو 
ولی مشخص شده که منطقی ترین تصمیم 

گرب.  چه خواهد بود؛ انفجار بمب در زا


